

ES TC møde – 16. januar 2018

Til stede: LBL, TKM, JIN, BLI og HH

Afbud: JHM, IMW

Referent: HH

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden. OK
2. Godkendelse af referat fra december 2017.
Børge havde mindre rettelser – herefter godkendt
3. Meddelelser fra Børge
Børge haft møde med Hans Jørgen, institutleder for Create, vedr. forslaget om sammenlægning mellem SMC og SPA.
4. Nyt fra Studienævn
Vi venter på udmeldelse fra fakultetet om godkendelse af den nye ITC uddannelsen.
SN har spurgt til sammenlægningen mellem NDS + WCS. Der er nedsat et udvalg til at arbejde med en ny uddannelse. Der er lidt problemer med at nå til enighed om basale ting. Der skal måske indkaldes til et møde for at nå til enighed om en fælles ramme.
5. Undervisningsfordeling F18 (rekvisitioner vedhæftet)
Ingen yderligere tilføjelser.
6. Studiemiljø i Aalborg og København (Børge sendte mail 3.januar 2018 - ES håndtering af identificerede studiemiljømæssige problemstillinger)
Rapporten viser at de studerende ønsker grupperum. Børge efterlyser en grundig og faglig vurdering af behovet for grupperum.
HH kontakter KMN og LPJ for at høre om de vil komme med et forslag til en undersøgelse af behovet for grupperum.
7. Undervisning på UCN
Børge er blevet kontaktet af UCN om vil kan leverer undervisning til en uddannelse hos dem. TKM og JIN er sat på som tovholdere.
8. PBL-exchange
HH laver udkast til en invitation til et erfa-møde
9. Månedlige erfa-møder
se punkt 8 ovenfor
10. Evt.
Prodekanen arbejder på et tilbud til særligt talentfulde studerende. Der vil være 2 tilbud

(forskningsrelateret og entreprenørrelateret) med forventet opstart 1.september 2018.
LBL er ved at være klar med det endelige resultat af ITCOM studieundersøgelsen men vil gerne se semesterevalueringen, som dannede grundlag for den første undersøgelse, inden det endelige resultat præsenteres og software / programmet kan anvendes til andre uddannelser.
JJN: EIT5 studerende kunne godt tænkte sig at vente lidt med at vælge bachelor-projekt – HH vil bringe spørgsmålet videre.

ACTIONS:

HH – kontakter KMN og LPJ vedr. undersøgelse om grupperumsbehov

HH – udkast til PBL-exchange møde